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„ree. 

H 

SCHRIFTELIJKE VRAGEN 
(artikel 

40 
Reglement 

van 

Orde) 

gemeente 

Bronckhorst 

  

    

Indiener: 
VVD 

Onderwerp: 

Onderzoek naar het 

vestigen 

van een 
ISK in 

Vorden 

Inleiding: 

Het 
college 

heeft via een actieve 
informatievoorziening 

van 1 oktober de raad 

geïnformeerd 
over een onderzoek naar de 

mogelijkheid 
om een 

PN 
te 

vestigingen 
in het oude 

pand 
van het 

BM 

aan de 
Hoge 

41 te 

Vorden. Het onderzoek zal 
uitgaan 

van de 
mogelijkheid 

om 240 AMV-ers en 60 

inburgeringsstudenten onderwijs 
aan deze locatie te laten 

volgen. 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd) (geanonimiseerd)

  

Het 
college 

wordt verzocht de 
volgende vragen 

te 
beantwoorden: 

1. Is de ISK in Bronckhorst alleen bedoeld voor 

leerlingen 
uit de Gemeente 

Bronckhorst? 

De 
insteek 

is 
realisatie van 

onderwijs 
voor de 

taakstelling 
van 

221 
AMVers van 

de 
gemeente 

Bronckhorst. 
De afspraken 

hierover 
volgen 

na het 

haalbaarheidsonderzoek. 

2. Het onderzoek 
gaat 

een beeld 
geven 

van de kosten voor het 
vestigen 

van de 

ISK. Welke 
partij 

is 
verantwoordelijk 

voor welke kosten? 

Dit 
wordt 

meegenomen 
in 

het 
collegevoorstel 

na de uitkomsten van het 

haalbaarheidsonderzoek en de 
vragen 

omtrent 
verkeers- en sociale 

veiligheid. 

Uiterlijk 
maart 

volgt 
hierover een besluit. 

WN 
kan een subsidie 

aanvragen bij 
het 

| 
voor de 

bekostiging 
van dit 

onderwijs. (geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

3. Over de kosten die voor 

rekening 
van de 

gemeente komen, 
heeft de raad 

hierover 
budgetrecht? 

Wanneer 
dit buiten de 

huidige budgetten 
en kaders van de 

gemeente 
een 

investering vraagt, 
heeft de raad hierover 

budgetrecht. 

4. Het college 
heeft 

specifiek gekozen 
voor 

3 
kleinere 

opvang locaties, 
waarom 

wordt er dan 
met 

het 
oog op 

de school 
gekozen 

voor 1 
grote 

locatie? 

In 
afstemming 

met 

WN 
heeft dit 

te 
maken 

met 
de 

borging 
van alle 

faciliteiten en inzet 
personeel. 

Daarnaast biedt 1 locatie de 
mogelijkheid 

om een 

sterker 
ondersteuningsprogramma 

in 
te 

zetten dat voor kleinere locaties niet 

haalbaar 
is. Een 

en ander wordt 
nog uitgewerkt 

na het onderzoek 
in 

samenspraak met 
(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

5. Hoe is 
bepaald 

dat het 
gekozen 

aantal 
leerlingen passend 

is voor deze locatie? 

Locatie Doetinchem en 

Zutphen 
hebben ISK scholen van rond de 150 

leerlingen. 

Doetinchem heeft 
plek 

voor 193 
leerlingen 

en 

Zutphen 
voor 168. De 

toevoeging 

van 
221 

leerlingen 
vanuit 

Bronckhorst 

past op 

deze locaties 
niet.       



  

  

10. 

11. 

Hoe het 
beoogde 

aantal Bronckhorster AMV’ers 
ingepast 

kan worden 
op 

Het 

Hoge 
moet blijken uit 

het haalbaarheidsonderzoek. 

De 
gemeente 

vindt het 
wenselijk 

alle 
jonge vluchtelingen 

v.w.b. ISK 
op 

1 

locatie 
te 

huisvesten; 
waarom? Worden er ook 

opties 
onderzocht 

waarbij 
bv 

enkel de 
vluchtelingen 

vanuit t.z.t. locatie Vorden 
(ca 70) 

ook in Vorden 

onderwijs genieten 
en de 

vluchtelingen 
betreffende de locaties 

Hengelo 
Gld en 

Zelhem t.z.t. 

op 
de 

huidige 
locaties Doetinchem en 

Zutphen? 

Spreiding 
van het 

onderwijs 
heeft 

consequenties 

voor de 

organisatie, 

faciliteiten, borging 
en 

uiteindelijk 
de kwaliteit van het 

onderwijs. In 

samenspraak 

met 

EN 
Zie ook antwoord 

vraag 
4. 

(geanonimiseerd)

Klopt 
het dat het 

MM op 
de betreffende locatie nu aan maar 200 

leerlingen onderwijs geeft? 

Het kompaan 
Vorden heeft 

op 
dit moment 

in 
totaal 

348 leerlingen 
die van beide 

locaties 
in 

Vorden 
gebruik 

maken. 

(geanonimiseerd)

Betreft het haalbaarheidsonderzoek ook het eventueel bieden van 

onderwijs 
en 

inburgeringslessen 
voor minder dan 300 asielzoekers? Worden daartoe ook 

opties 
onderzocht? 

Over het aantal 300 is nooit 
gesproken. 

Voor de 
inburgering gaat 

het om het 

tijdelijk inzetten 
van deze 

huisvesting 
voor maximaal 

1 
jaar. 

Deze 
groep 

staat 

los van het 
ISK onderwijs. In 

het onderzoek wordt de 
instroom 

meegenomen 

die 
wij 

als 
taakstelling 

hebben voor het 
opvangen 

van 221 asielzoekers. Deze 

taakstelling 
wordt door het 

| bepaalt 

met 
een 

capaciteitsraming. 
Deze 

cyclus 

en 

raming 
is 

per 
2 

jaar. 

(geanonimiseerd)

De 
nieuwbouwlocatie van het 

BEM 

biedt 
plek 

aan 

350/400 leerlingen. Wat 

is 
het 

huidige 
aantal 

leerlingen 
en de actueel te verwachten aantallen 

leerlingen 

de komende 
jaren? Klopt 

het dat die aantallen substantieel 
lager liggen 

dan 

350/400? 

In het nieuwe 
gebouw 

van het 

BN 
in Vorden worden de 

huidige 

twee 

locaties 
(Nieuwstad 

en het 
Hoge) samengevoegd. 

Voor de komende 
jaren 

verwacht de achterhoek VO de 
volgende leerlingaantallen: 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

2024; 
348 

2025: 366 

2026: 356 

2027: 356 

Is 
het 

college 
bereid om 

in 
het haalbaarheidsonderzoek te 

betrekken, 
dan wel 

separaat 
onderzoek te 

verrichten, 
de 

mogelijkheden 
v.w.b. 

onderwijs- 

/inburgeringsruimte op 
de nieuwbouwlocatie van 

Het 

BEN 
En 

dat bv. ook 

voor een deel van de 
asielzoekers/inburgeraars? (bv. 

ca 
70 

asielzoekers locatie 

Vorden). 

Combinatie van 

regulier onderwijs 

en 

ISK-onderwijs 

in de nieuwbouw van 

is 

gezien 

de aantallen niet 

mogelijk (#350 

+ 
07 

= 

420). 
De 

nieuwbouw 

van het is 

ingericht 

met veel ruimte voor 

praktijklessen. 

Daarom is er ook 

geen 

ruimte voor een combinatie met het ISK. 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

Is 
het 

college op 
de 

hoogte 
van de 

huidige 
overlast die de buurt bewoners van 

de 
huidige 

locatie van het 
kompaan 

hebben? Wat 
gaat 

het 
college 

doen om 
te 

voorkomen dat een ISK die overlast 
groter 

maakt? 

College 
heeft dit 

gehoord 
via 

insprekers 
en 

op 
de 

informatiebijeenkomst 
van 7 

oktober. Dit 
aspect 

nemen 

wij 
mee in de 

beantwoording 
van de aanvullende 

vragen 
over 

veiligheid 
in het haalbaarheidsonderzoek. 

    



12. Op welke manier is rekening gehouden met de mogelijke impact van een 

grotere leerlingengroep op de wijk? 

Dit wordt meegenomen in de beantwoording van de aanvullende vragen over 

veiligheid in het haalbaarheidsonderzoek. 

13. Wordt in het onderzoek ook gekeken naar het verbeteren van de verkeersituatie 

ter plaatste? 

Dit wordt meegenomen in de aanvullende vraag omtrent verkeersveiligheid in 

het haalbaarheidsonderzoek 

14. Gaat het college ook de vragen en zorgen van de buurtbewoners serieus 

meewegen in hun besluit met betrekking tot het wel of niet plaatsen van deze 

ISK-locatie? 

Ja. 
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